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Aan het college van B&W  
van de gemeente Nijkerk. 
 
 
Nijkerk, 16 oktober 2017 
 
 
Betreft: Schriftelijke vragen groenonderhoud gemeente Nijkerk.  
 
 
Geacht college, 
 
Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad wil de 
raadsfractie van het CDA vragen stellen over het huidige onderhoudsniveau van de openbare 
ruimte in onze gemeente.  
 
Het CDA zag in de afgelopen maanden de kwaliteit van het onderhoud van de openbare 
ruimte in onze gemeente sterk teruglopen. Daarom heeft ons fractielid Jan Poorter in zijn 
column in De Stad Nijkerk van 20 september 2017 aandacht besteed aan deze problematiek. 
Dat heeft opnieuw een groot aantal reacties van onze inwoners opgeleverd. Voor het CDA is 
dat voldoende aanleiding een aantal vragen aan het college voor te leggen.  
 
Het CDA stelt vast dat al enige tijd de openbare ruimte, in het bijzonder plantsoenen, bermen 
en trottoirs, slecht wordt onderhouden, in ieder geval veel minder dan in het verleden het 
geval was. Wij verbazen ons daarover omdat het door de raad vastgestelde 
onderhoudsniveau “basis” niet recentelijk is gewijzigd. Wel stellen wij vast dat het onderhoud 
recentelijk (deels) opnieuw is aanbesteed en door een andere marktpartij wordt uitgevoerd.  
 
Het CDA heeft daarom de volgende vragen: 
 
1. Is het college het met de CDA-fractie eens dat onderhoud van de openbare ruimte op dit 

moment op een lager niveau wordt uitgevoerd dan in het verleden het geval was? Zo ja, 
wat is daarvan de oorzaak? Zo nee, kan zij dat verschil van inzicht verklaren? 
 

2. Het door de raad vastgestelde onderhoudsniveau “basis” is al langer van toepassing en 
niet recentelijk aangepast. Waarom wordt dan toch minder onderhoud gepleegd dan in het 
recente verleden, c.q. is er veel meer onkruid en wildgroei zichtbaar dan in het recente 
verleden?  

 
3. Is bij de recentelijke nieuwe aanbesteding van het onderhoud van (een deel van) de 

openbare ruimte een ander bestek, dan wel een lager onderhoudsniveau dan in het 
verleden gehanteerd? 

 
4. Als er een ander bestek, dan wel een lager onderhoudsniveau is gehanteerd, wat is 

daarvan dan de reden, omdat de gemeenteraad het onderhoudsniveau niet recentelijk 
heeft aangepast en nog steeds het niveau “basis” hanteert?    
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5. Als er geen ander bestek of onderhoudsniveau is gehanteerd, hoe verklaart u dan de 
teruggang van de kwaliteit van het onderhoud? 
  

6. Hoe is het toezicht op het onderhoud van de openbare ruimte en de controle op de 
naleving van de contractafspraken geregeld? Wat zijn de uitkomsten van dat toezicht en 
die controle, ook in de tijd gezien?   

 
7. Wat is er volgens het college voor nodig om het achterstallige onderhoud op korte termijn 

weg te werken en het onderhoud weer op het gewenste en vastgestelde basisniveau te 
krijgen?  

 
8. Wat zijn de (financiële) consequenties als de raad het onderhoud op een hoger niveau wil 

brengen dan het huidige basisniveau?  
 

Wij zien de beantwoording van deze vragen met belangstelling tegemoet. Zo mogelijk nog 
voor de raadvergadering van 30 oktober 2017, waarin de begroting 2018 wordt behandeld, 
zodat de raad zonodig aanvullende middelen beschikbaar kan stellen.   
 
Met vriendelijke groet, 
namens de CDA-raadsfractie, 
 
Joop van Ruler, 
Fractievoorzitter CDA Nijkerk - Hoevelaken, 
 
Rembrandtlaan 2, 
3862 MG Nijkerk, 
T: 0651559605, 
E: jvanruler@planet.nl. 
 
 
 


